

## Announcement

1. Welcome all the newcomers today.
2. The Sunday worship will be broadcast live simultaneously on the church website. We encourage everyone to come and attend the service in person, but those who fail to come can join us online. Please go to the church website [www.gbca.net](http://www.gbca.net) to participate. You can also review the previous Sunday services. Thank you.
3. The summer short-term mission for this year will be held at our church. The date is August 21-28 (Sunday evening to Sunday). The fee for the whole camp is \$180. The intensive camp is \$60. Please prepare your time to participate.
4. Every Wednesday from 4 to 6 pm, the church has an "Upper Room" on the second floor of Block A, which mainly focuses on prayer and worship, so that brothers and sisters can have more time to get close to the Lord and experience God. The revival of the church is driven by prayer, and the revival of personal life is also opened by prayer. Welcome to reserve time to attend!
5. The church's goal from June to December this year is for the church to be further restored, know more Biblical truths, heal and revive spiritual life. The pastor welcomes brothers and sisters to meet individually, share and experience prayers, and even invites him to home visits, get to know the family and friends, and share the Gospel. Please get in touch with the pastor.
6. Rev. Yip and his wife will attend the annual conference of the Chinese Churches Association of the C&MA in Florida from July 4th to 13th and stay for a few days. Please pray for them.
7. There will be a deacon board meeting at 2:00 pm today. All deacons are invited to attend.

## Prayer Items

1. Give thanks and prayers for God's revival in the church, and believe that the Lord will continue to increase the number at church.
2. Please pray for us and our families, and believe that the Lord is reviving our spiritual lives. Please keep praying for God's grace and His revival power to us.
3. Please continue to pray for the war in Ukraine. Please pray and remember the suffering people in the area, and ask the Lord to provide justice and end the war as soon as possible.



## 報告事項

1. 歡迎今日第一次來的新朋友。
2. 主日崇拜在教會網頁有同步直播，教會鼓勵大家積極回來實體參加聚會，如未能回來可以登入教會網頁 [www.gbca.net](http://www.gbca.net) 參與，也可重溫之前的崇拜內容，敬請留意。
3. 今年暑期短宣將會在本會舉行，日期是 8 月 21-28 日(星期日晚至星期日)，全營收費\$180.，密集營收費\$60.，請會眾預備時間加。詳情請留意日後報告。
4. 教會在逢星期三下午四至六時，在 A 座二樓設立以禱告敬拜為主的《禱告祭壇》(Upper Room)，讓弟兄姊妹有更多時間親近主和經歷神，教會復興由禱告開始，個人生命復興也是由禱告開結。歡迎預留時間參加！
5. 教會今年 6 至 12 月的目標，是讓教會進一步得著恢復，認識更多聖經真理，屬靈生命被醫治和復興。牧師歡迎弟兄姊妹個別約見，分享和經歷禱告，更歡迎邀約探訪，認識會眾家人朋友，分享福音。請個別與牧師聯絡。
6. 葉牧師及師母將於 7 月 4 至 13 日參加宣道會華聯會在弗羅里達州舉行之周年大會及留步數天休息，敬請留意。
7. 今天下午二時有理事會會議，請所有理事留意出席。

## 代禱事項

1. 為神在教會中進行的復興感恩和禱告，相信主會將得救的人數不斷加給教會。
2. 為弟兄姊妹家人信主和生命復興禱告，求主賜下恩典和復興的能力。
3. 請繼續為在烏克蘭的戰爭禱告，請禱告記念當地受苦的人民，求主伸張公義，讓戰爭早日結束。

Pray Hard!